
   Vaksdal kommune

MØTEPROTOKOLL
BYGDEUTVIKLINGSUTVALET

Møtedato: 19.04.2022
Møtestad: Kommunestyresalen
Møtetid: 08:00 - 09:40

Møtedeltakarar:
 

Medlemmer Parti Rolle
Edvin Hesjedal H Utvalsleiar
Line Eide Vik SP Nestleiar
Ståle Kallestad Hesjedal AP Medlem
Arne Normann KRF Medlem

 
 

Varamedlemmer Parti Rolle
Renathe Vik SP Varamedlem

 

Forfall Parti Møtande varamedlem
Mona Grenasberg SV Renathe Vik

Andre møtande:
Kommunalsjef for digitalisering, innovasjon og samfunn Åse Elin Myking
Politisk sekretær Lin Tove Thomassen

Saksliste

SAKSNR TITTEL
05/2022 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE

06/2022 GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL

07/2022 REFERATSAKER OG MELDINGAR

08/2022 HANDSAMING AV SØKNAD OM BYGDEUTVIKLINGSMIDLAR TIL GARDSLEIR VED 
HESJEDAL GARD I SOMMARFERIEN 2022

09/2022 HANDSAMING AV SØKNAD OM BYGDEUTVIKLINGSMIDLAR TIL MUSIKKFESTIVAL PÅ 
STANGHELLE SOMMAREN 2022
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10/2022 HANDSAMING AV SØKNAD OM BYGDEUTVIKLINGSMIDLAR TIL UTVIKLNG AV 
PERMANENT HISTORISK UTSTILLING I GRENDAHUSET LJOSHEIM

11/2022 HANDSAMING AV SØKNAD OM BYGDEUTVIKLINGSMIDLAR TIL Å GJERE 
"BRØRVIKSKUTO" SJØDYKTIG ATT - KOLFYRPROSJEKTET

12/2022 HANDSAMING AV SØKNAD OM TILSKOT TIL INNKJØP AV KLAPPSTOLAR FOR BRUK PÅ 
"VINTERTREFFET" - VAKSDAL UNDERHALDNINGSLAG
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05/2022: GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:

Innkalling og saksliste vert godkjent.

Bygdeutviklingsutvalet  19.04.2022

Behandling:
Samrøystes godkjent.

BYG - sak 05/2022 Vedtak/Tilråding:

Innkalling og saksliste vert godkjent.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

06/2022: GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:

Protokollen vert godkjent slik han ligg føre.

Bygdeutviklingsutvalet  19.04.2022

Behandling:
Samrøystes godkjent.

BYG - sak 06/2022 Vedtak/Tilråding:

Protokollen vert godkjent slik han ligg føre.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

07/2022: REFERATSAKER OG MELDINGAR

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:

Referatsakene vert tekne til orientering.

Bygdeutviklingsutvalet  19.04.2022
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Behandling:
Samrøystes godkjent.

BYG - sak 07/2022 Vedtak/Tilråding:

Referatsakene vert tatt til orientering.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

08/2022: HANDSAMING AV SØKNAD OM BYGDEUTVIKLINGSMIDLAR TIL GARDSLEIR VED HESJEDAL 
GARD I SOMMARFERIEN 2022

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:

Sunniva Gammersvik og Elisabeth Vik Hesjedal vert tildelt inntil kr. 30 000,- i bygdeutviklingsmidlar til 
gjennomføring av gardsleir ved Hesjedal Gard for skuleborn, sommaren 2022 (27.06 - 01.07).
Løyvinga utgjer 54 % av budsjetterte kostnadar på kr. 55 000,-.

Vedtaket er fatta med bakgrunn i «Retningsliner for tilskot til bygdeutvikling». Løyvinga skal takast 
frå Bygdeutviklingsutvalet sine tilgjengelege midlar for 2022.

Løyvinga skal nyttast til å finansiere deltakaravgifta, og er knytt til budsjetterte utgifter. Lågare, 
dokumenterte utgifter kan gje lågare tilskot.
 
Tilskotet vert betalt ut etter innsending av sluttrapport med kostnadsdokumentasjon. Utgiftene må 
vere knytt til kostnadane i søknaden. 

Løyvinga gjeld ut 2023. Etter dette vert midlane trekte attende.

Bygdeutviklingsutvalet  19.04.2022

Behandling:
Utvalet drøfta saka.
Arne Normann, Krf la fram følgjande forslag til endring av tildelingssum:

BU støttar tiltaket med kr 20.000.

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak vart sett opp mot Arne Normann sitt forslag til 
tildelingssum.
Arne Normann sitt forslag vart vedteke med fire stemmer (Edvin Hesjedal, H, Evy Kvamme, SV, Ståle 
Hesjedal, Ap, Arne Normann, Krf) mot 1 stemme (Line Eide Vik, Sp).

BYG - sak 08/2022 Vedtak/Tilråding:

Sunniva Gammersvik og Elisabeth Vik Hesjedal vert tildelt inntil kr. 20 000,- i bygdeutviklingsmidlar til 
gjennomføring av gardsleir ved Hesjedal Gard for skuleborn, sommaren 2022 (27.06 - 01.07).

Vedtaket er fatta med bakgrunn i «Retningsliner for tilskot til bygdeutvikling». Løyvinga skal takast 
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frå Bygdeutviklingsutvalet sine tilgjengelege midlar for 2022.

Løyvinga skal nyttast til å finansiere deltakaravgifta, og er knytt til budsjetterte utgifter. Lågare, 
dokumenterte utgifter kan gje lågare tilskot.
 
Tilskotet vert betalt ut etter innsending av sluttrapport med kostnadsdokumentasjon. Utgiftene må 
vere knytt til kostnadane i søknaden. 

Løyvinga gjeld ut 2023. Etter dette vert midlane trekte attende.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

09/2022: HANDSAMING AV SØKNAD OM BYGDEUTVIKLINGSMIDLAR TIL MUSIKKFESTIVAL PÅ 
STANGHELLE SOMMAREN 2022 

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak: 

Bando Foodtuck AS, v/ Torje Midtsæter, får tildelt kr. 75 000,- i bygdeutviklingsmidlar til 
gjennomføring av musikkfestival, planlagt til Stanghelle kai den 30. juli 2022.
 
Vedtaket er fatta med bakgrunn i «Retningsliner for tilskot til bygdeutvikling». Løyvinga skal takast 
frå Bygdeutviklingsutvalet sine tilgjengelege midlar for 2022.

Løyvinga er eit eingongstilskot, og skal nyttast til å gjere avtalar om teknisk drift av festivalen, jf. 
saksutgreiing. Tilskotet kan betalast ut på førehand. Det må ettersendast rapport med kostnads-
dokumentasjon.

Løyvinga er ikkje knytt til eit fast tidspunkt eller ein fast stad for festivalen, med den må haldast i 
Vaksdal kommune. Føresetnaden er at naudsynte løyve er på plass.

Løyvinga gjeld ut 2023. Etter dette vert løyvinga trekt attende.

Bygdeutviklingsutvalet  19.04.2022

Behandling:
Utvalet drøfta saka.

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke.

BYG - sak 09/2022 Vedtak/Tilråding:

Bando Foodtuck AS, v/ Torje Midtsæter, får tildelt kr. 75 000,- i bygdeutviklingsmidlar til 
gjennomføring av musikkfestival, planlagt til Stanghelle kai den 30. juli 2022.

Vedtaket er fatta med bakgrunn i «Retningsliner for tilskot til bygdeutvikling». Løyvinga skal takast 
frå Bygdeutviklingsutvalet sine tilgjengelege midlar for 2022.
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Løyvinga er eit eingongstilskot, og skal nyttast til å gjere avtalar om teknisk drift av festivalen, jf. 
saksutgreiing. Tilskotet kan betalast ut på førehand. Det må ettersendast rapport med kostnads-
dokumentasjon.

Løyvinga er ikkje knytt til eit fast tidspunkt eller ein fast stad for festivalen, med den må haldast i 
Vaksdal kommune. Føresetnaden er at naudsynte løyve er på plass.

Løyvinga gjeld ut 2023. Etter dette vert løyvinga trekt attende.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

10/2022: HANDSAMING AV SØKNAD OM BYGDEUTVIKLINGSMIDLAR TIL UTVIKLNG AV 
PERMANENT HISTORISK UTSTILLING I GRENDAHUSET LJOSHEIM

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:

Husastyret for Grendahuset Ljosheim får tildelt inntil kr. 20 000,-  i eingongstilskot til etablering av 
permanent, historisk utstilling i grendahuset. 

Vedtaket er fatta med bakgrunn i «Retningsliner for tilskot til bygdeutvikling». Løyvinga skal takast 
frå Bygdeutviklingsutvalet sine tilgjengelege midlar for 2022.

Løyvinga vert betalt ut etter kostnadsdokumentasjon, knytt til budsjetterte utgifter.

Løyvinga gjeld ut 2023. Etter dette vert midlane trekte attende. Det er mogleg å søkje om utsetjing.

Bygdeutviklingsutvalet  19.04.2022

Behandling:
Utvalet drøfta saka.

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke.

BYG - sak 10/2022 Vedtak/Tilråding:

Husastyret for Grendahuset Ljosheim får tildelt inntil kr. 20 000,-  i eingongstilskot til etablering av 
permanent, historisk utstilling i grendahuset. 

Vedtaket er fatta med bakgrunn i «Retningsliner for tilskot til bygdeutvikling». Løyvinga skal takast 
frå Bygdeutviklingsutvalet sine tilgjengelege midlar for 2022.

Løyvinga vert betalt ut etter kostnadsdokumentasjon, knytt til budsjetterte utgifter.

Løyvinga gjeld ut 2023. Etter dette vert midlane trekte attende. Det er mogleg å søkje om utsetjing.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
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11/2022: HANDSAMING AV SØKNAD OM BYGDEUTVIKLINGSMIDLAR TIL Å GJERE "BRØRVIKSKUTO" 
SJØDYKTIG ATT - KOLFYRPROSJEKTET 

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:

Stiftinga Brørvikskuto, v/ styreleiar  Anne Mari Hannisdal, får tildelt inntil kr. 100 000,- i tilskot til  
reparasjonsarbeid for å gjere “Brørvikskuto” sjødyktig att. Løyvinga utgjer 25 % av budsjetterte 
kostnadar på kr. 410 480,-.

Vedtaket er fatta med bakgrunn i «Retningsliner for tilskot til bygdeutvikling». Løyvinga skal takast 
frå Bygdeutviklingsutvalet sine tilgjengelege midlar for 2022.

Vilkåret for løyvinga er at “Brørvikskuto” vert nytta til kulturformidling gjennom prosjekt, tiltak og 
samlingar som involverer ålmenta.
 
Løyvinga vert betalt ut etter kostnadsdokumentasjon. Løyvinga gjeld ut 2023.  Etter dette vert 
midlane trekte inne att. Det kan søkjast om utsetjing.

Bygdeutviklingsutvalet  19.04.2022

Behandling:
Utvalet drøfta saka.

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke.

BYG - sak 11/2022 Vedtak/Tilråding:

Stiftinga Brørvikskuto, v/ styreleiar  Anne Mari Hannisdal, får tildelt inntil kr. 100 000,- i tilskot til  
reparasjonsarbeid for å gjere “Brørvikskuto” sjødyktig att. Løyvinga utgjer 25 % av budsjetterte 
kostnadar på kr. 410 480,-.

Vedtaket er fatta med bakgrunn i «Retningsliner for tilskot til bygdeutvikling». Løyvinga skal takast 
frå Bygdeutviklingsutvalet sine tilgjengelege midlar for 2022.

Vilkåret for løyvinga er at “Brørvikskuto” vert nytta til kulturformidling gjennom prosjekt, tiltak og 
samlingar som involverer ålmenta.
 
Løyvinga vert betalt ut etter kostnadsdokumentasjon. Løyvinga gjeld ut 2023.  Etter dette vert 
midlane trekte inne att. Det kan søkjast om utsetjing.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

12/2022: HANDSAMING AV SØKNAD OM TILSKOT TIL INNKJØP AV KLAPPSTOLAR FOR BRUK PÅ 
"VINTERTREFFET" - VAKSDAL UNDERHALDNINGSLAG

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:

Det vert ikkje gjev bygdeutviklingsmidlar til Vaksdal Underhaldningslag for å kjøpe inn klappstolar til 
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bruk på «Vintertreffet». 

Grunngjevinga er at tiltaket sin karakter fell utanfor føremålet med bygdeutviklingsmidlane, jf.  
«Retningsliner for tilskot til bygdeutvikling”

Bygdeutviklingsutvalet  19.04.2022

Behandling:
Utvalet drøfta saka.

Ståle Hesjedal, Ap la fram følgjande forslag til vedtak:

Vaksdal underhaldningslag får tildelt 10.000 til innkjøp av nye klappstolar

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak vart sett opp mot Ståle Hesjedal sitt framlegg til vedtak.
Ståle Hesjedal sitt framlegg vart samrøystes vedteke.

BYG - sak 12/2022 Vedtak/Tilråding:

Vaksdal underhaldningslag får tildelt 10.000 til innkjøp av nye klappstolar.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
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ORIENTERINGAR

Kommunalsjef for oppvekst og kultur Ann Kristin Bolstad orienterte om trafikksikringsplanen.

SPØRSMÅL
Edvin Hesjedal, H stilte spørsmål knytt til graving i samband med K5.
Kommualsjef for DIS Åse Elin Myking svarte.

Arne Normann, Krf stilte spørsmål knytt til ordførarkjede, status for prosess ved Dalseidvegen og 
status for mobil- og internettdekning i Vaksdal.
Kommualsjef for DIS Åse Elin Myking svarte.

Ståle Hesjedal, Ap ba om status for arbeidet etter synkehull ved Vaksdal idrettspark .
Kommualsjef for DIS Åse Elin Myking svarte.
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